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Protokół nr XVIII/2020 
XVIII sesji Rady Miasta Luboń, 

która odbyła się 23 stycznia 2020r. 
w sali sesyjnej Urzędu Miasta w Luboniu 

 
 

Ad1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
O godz. 17.00 Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, pani Teresa Zygmanowska przywitała panią 
burmistrz, zastępców, przybyłych radnych, mecenasa, sekretarza Miasta, skarbnika Miasta, 
pracowników Urzędu Miasta, mieszkańców i gości oraz przedstawicieli prasy lokalnej. Wśród gości 
obecni byli: członkowie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  z 
przewodniczącym p. Rafałem Markiem, komendant policji w Luboniu, pan Dariusz Majewski, 
dyrektor Zespołu Szkół w Luboniu, pani Anita Plumińska-Mieloch. 
 

 
 
Po stwierdzeniu quorum 19 (dziewiętnastu radnych) Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska  
otworzyła XVIII sesję Rady Miasta Luboń. 
Nieobecna: Elżbieta Zapłata-Szwedziak. Do czasu złożenia ślubowania radnego nie logował się 
pan Hieronim Gawelski. 
 
 
Uwag i zmian do porządku obrad nie było. 
 
Porządek obrad: 
       
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

3. Ślubowanie radnego. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu i 
Finansów Rady Miasta Luboń. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Sfery 
Społecznej Rady Miasta Luboń. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Komunalnej 
Rady Miasta Luboń. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół  
w Luboniu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego "Żabikowo Północ". 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta  Luboń 
na 2020r.  

11. Sprawozdania kwartalne Komisji Rady z bieżących prac za okres: październik, listopad, 
grudzień 2019. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 
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13. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 

 

/Zał. nr 1/ - Porządek obrad. 

 

Ad. 2.  Wolne głosy i wnioski mieszkańców.  

W tym miejscu głos zabrał komendant Policji w Luboniu, pan Dariusz Majewski. 
W związku z dużą ilością włamań, jakie dotykają mieszkańców w ościennych gminach, a póki co 
szczęśliwie omijają Luboń, komendant policji, pan Dariusz Majewski przekazał kilka cennych 
wskazówek i rozdał ulotki pouczające, jak właściwie zabezpieczyć przed kradzieżą swój dom. 
Został również przez policję opracowany plan priorytetowy, jako narzędzie, które ma uspołecznić 
zadania realizowane przez dzielnicowych i zwiększyć skuteczność współdziałania dzielnicowego z 
mieszkańcami na rzecz poprawy bezpieczeństwa w danym rejonie. Określone w nim zadania 
wynikają z oczekiwań społecznych uzyskanych podczas spotkań, konsultacji ze społeczeństwem 
oraz bieżącej analizy zagrożeń. Ważną rolę odgrywa tutaj "Krajowa Mapa Zagrożeń 
Bezpieczeństwa", dzięki której funkcjonariusze uzyskują informacje od mieszkańców. 
Radnym przekazano również wykaz dzielnicowych z numerami telefonów przypisanych do rejonu 
służbowego (7 rejonów). Komisja Organizacyjno-Prawna Rady Miasta Luboń wraz z 
komendantem Majewskim przygotowała zestawienie, w którym do  dzielnicowych 
przyporządkowany został dany radny. Dzielnicowi również otrzymali dane kontaktowe do 
wszystkich radnych. Zachęcano do współpracy na rzecz poprawy bezpieczeństwa w Mieście 
Luboń. 
 
 
Więcej głosów nie było. 
 
 
Ad.3. Ślubowanie radnego  
 
W tym punkcie obrad jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, 
Teresa Zygmanowska: 
Do Biura Rady wpłynęło postanowienie nr 1/2020 Komisarza Wyborczego w Poznaniu I, na mocy 
którego stwierdza się wygaśnięcie mandatu radnej Doroty Franek  wybranej do Rady Miasta 
Luboń w okręgu wyborczym nr 4 z listy nr 15 KWW Forum Obywatelskie Luboń, z powodu jej 
pisemnego zrzeczenia się mandatu radnego.   
 
Do Biura Rady wpłynęło również postanowienie nr 4/2020 Komisarza Wyborczego w Poznaniu I  
o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr4,  właściwym dla wyboru Rady Miasta 
Luboń na mocy którego mandat otrzymuje  Pan Hieronim Gawelski – kandydata z listy nr 15 KWW 
Forum Obywatelskie Luboń, który w  Wyborach przeprowadzonych w dniu 21 października 2018r. 
uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł się 
pierwszeństwa do objęcia mandatu. 
 
Zgodnie z Art. 23a. ustawy o samorządzie gminnym – nowo wybrany radny przed przystąpieniem 
do wykonywania mandatu radnego składa ślubowanie.  
Po odczytaniu roty   ślubowania,  radny wypowiada słowo:  „ślubuję”.   Ślubowanie może być 
złożone z dodaniem zdania:  tak mi dopomóż Bóg. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska poprosiła 
wszystkich o powstanie. Pana Hieronima  Gawelskiego  poprosiła o przystąpienie do ślubowania.  
 
Wszyscy obecni na sali obrad powstali, a pan Hieronim Gawelski ślubował: 
„Wierny Konstytucji  i  prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście  
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie,  mając na względzie  
dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

 

Po złożeniu przysięgi Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa Zygmanowska stwierdziła, że 
pan Hieronim Gawelski   złożył ślubowanie i objął mandat radnego.  
 
 
Życzyła  sukcesów w sprawowaniu funkcji radnego. 
 
 
Od tego momentu zalogował się radny Hieronim Gawelski i skład Rady liczył 20 osób (nieobecna 
radna Elżbieta Zapłata-Szwedziak). 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów 
Rady Miasta Luboń przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska: 

Zgodnie z pismem Krajowego Biura Wyborczego, Delegatura w Poznaniu stwierdzającym 
wygaśnięcie mandatu radnej Doroty Franek w okręgu wyborczym nr 4 i objęcia mandatu przez 
Hieronima Gawelskiego, został zmieniony skład osobowy Komisji Budżetu i Finansów. 
 
1) Ekwińska Katarzyna, 

2) Wilczyńska-Kąkol Karolina Monika, 

3) Kleczewska Magdalena Irena, 

4) Zygmanowska Teresa, 

5) Krzyżostaniak Paweł Radosław, 

6) Gawelski Hieronim, 

7) Izydorski Piotr Łukasz, 

8) Kaczmarek Iwona, 

9) Zapłata-Szwedziak Elżbieta, 

10) Nawrot Monika Izabela". 

 

Projekt uchwały opiniowała Komisja Organizacyjno-Prawna, która wydała opinię 
pozytywną. 

 
Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali: 
1.BERNACIAK Anna 
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2.BUDZYŃSKI Łukasz Piotr 
3.EKWIŃSKA Katarzyna 
4. GAWELSKI Hieronim, 
5.IZYDORSKI Piotr Łukasz 
6.KACZMAREK Iwona, 
7.KLECZEWSKA Magdalena 
8.KRZYŻOSTANIAK Paweł Radosław 
9.ŁAKOMY Beata 
10.NAWROT Monika Izabela 
11. NYĆKOWIAK Małgorzata. 
12.OKUPNIAK Andrzej Roman 
13.SAMULCZYK Marek 
14.SZWACKI Michał Jacek 
15.TARASIEWICZ Bogdan 
16.WIŚNIEWSKI Artur 
17.WOLNIEWICZ Paweł 
18.WOŹNIAK Magdalena Anna 
19.WILCZYŃSKA-KĄKOL Karolina Monika 
20.ZYGMANOWSKA Teresa 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 
 
głosów wstrzymujących nie było. 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
Nieobecna: ZAPŁATA-SZWEDZIAK Elżbieta 
 
 
 
/za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu – 0 radnych, nieobecna – 1 radna/. 
 

 
Uchwała została podjęta. 

 
/Zał. nr 2/ - UCHWAŁA NR XVIII/141/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r. 
w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 3/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 

 
 
 
 
 
Ad. 5.  Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Sfery Społecznej 
Rady Miasta Luboń przedstawiła Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska: 
 
Zgodnie z pismem Krajowego Biura Wyborczego, Delegatura w Poznaniu stwierdzającym 
wygaśnięcie mandatu radnej Doroty Franek w okręgu wyborczym nr 4 i objęcia mandatu przez 
Hieronima Gawelskiego, został zmieniony skład osobowy Komisji Sfery Społecznej. 
 

1) Gawelski Hieronim, 
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2) Szwacki Michał, 

3) Zygmanowska Teresa, 

4) Wilczyńska-Kąkol Karolina Monika, 

5) Budzyński Łukasz Piotr, 

6) Kleczewska Magdalena Irena, 

7) Zapłata- Szwedziak Elżbieta, 

8) Nyćkowiak Małgorzata Ewa, 

9) Łakomy Beata Urszula, 

10) Kaczmarek Iwona, 

11) Wiśniewski Artur Juliusz. 

 

Projekt uchwały opiniowała Komisja Organizacyjno-Prawna, która wydała opinię 
pozytywną. 

 

Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali: 
1.BERNACIAK Anna 
2.BUDZYŃSKI Łukasz Piotr 
3.EKWIŃSKA Katarzyna 
4. GAWELSKI Hieronim, 
5.IZYDORSKI Piotr Łukasz 
6.KACZMAREK Iwona, 
7.KLECZEWSKA Magdalena 
8.KRZYŻOSTANIAK Paweł Radosław 
9.ŁAKOMY Beata 
10.NAWROT Monika Izabela 
11. NYĆKOWIAK Małgorzata. 
12.OKUPNIAK Andrzej Roman 
13.SAMULCZYK Marek 
14.SZWACKI Michał Jacek 
15.TARASIEWICZ Bogdan 
16.WIŚNIEWSKI Artur 
17.WOLNIEWICZ Paweł 
18.WOŹNIAK Magdalena Anna 
19.WILCZYŃSKA-KĄKOL Karolina Monika 
20.ZYGMANOWSKA Teresa 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 
 
głosów wstrzymujących nie było. 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
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Nieobecna: ZAPŁATA-SZWEDZIAK Elżbieta 
 
 
 
/za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu – 0 radnych, nieobecna – 1 radna/. 
 

 
Uchwała została podjęta. 

 
/Zał. nr 4/ - UCHWAŁA NR XVIII/142/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r. 
w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Sfery Społecznej Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 5/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 

 
 
Od godz. 17:20 w sesji uczestniczyła radna Elżbieta Zapłata-Szwedziak. Od tego momentu 
Rada liczyła 21 osób (cały skład). 

 

 

Ad.6. Projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Komunalnej Rady 
Miasta Luboń przedstawiła Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska: 

 
Zgodnie z pismem Krajowego Biura Wyborczego, Delegatura w Poznaniu stwierdzającym 
wygaśnięcie mandatu radnej Doroty Franek w okręgu wyborczym nr 4 i objęcia mandatu przez 
Hieronima Gawelskiego, został zmieniony skład osobowy Komisji Komunalnej. 
 
1) Okupniak Andrzej Roman, 

2) Zygmanowska Teresa, 

3) Bernaciak Anna Edyta, 

4) Izydorski Piotr Łukasz, 

5) Gawelski Hieronim, 

6) Woźniak Magdalena Anna, 

7) Krzyżostaniak Paweł Radosław, 

8) Samulczyk Marek, 

9) Nawrot Monika Izabela, 

10) Tarasiewicz Bogdan, 

11) Kaczmarek Iwona. 

 

Projekt uchwały opiniowała Komisja Organizacyjno-Prawna, która wydała opinię 
pozytywną. 

 

Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Za podjęciem uchwały głosowali: 
1.BERNACIAK Anna 
2.BUDZYŃSKI Łukasz Piotr 
3.EKWIŃSKA Katarzyna 
4. GAWELSKI Hieronim, 
5.IZYDORSKI Piotr Łukasz 
6.KACZMAREK Iwona, 
7.KLECZEWSKA Magdalena 
8.KRZYŻOSTANIAK Paweł Radosław 
9.ŁAKOMY Beata 
10.NAWROT Monika Izabela 
11. NYĆKOWIAK Małgorzata. 
12.OKUPNIAK Andrzej Roman 
13.SAMULCZYK Marek 
14.SZWACKI Michał Jacek 
15.TARASIEWICZ Bogdan 
16.WIŚNIEWSKI Artur 
17.WOLNIEWICZ Paweł 
18.WOŹNIAK Magdalena Anna 
19.WILCZYŃSKA-KĄKOL Karolina Monika 
20.ZAPŁATA-SZWEDZIAK Elżbieta 
21.ZYGMANOWSKA Teresa 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 
 
głosów wstrzymujących nie było. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
 
 
/za podjęciem uchwały głosowało - 21 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu – 0 radnych/. 
 

 
Uchwała została podjęta. 

 
/Zał. nr 6/ - UCHWAŁA NR XVIII/143/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r. 
w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Komunalnej Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 7/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 

 
 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół  w Luboniu 
(„Kryptologów Poznańskich”) przedstawiły: zastępca burmistrza, Dorota Franek, dyrektor 
Zespołu Szkół, pani Anita Mieloch-Plumińska: 

Od początku roku szkolnego 2019-2020 w Zespole Szkół w Luboniu rozpoczęto działania 
zmierzające do wyboru patrona placówki. Do Dyrektora Szkoły wpłynęło siedem wniosków 
przedstawiających kandydatów (Stanisław Barańczak, Kazimierz Grenda, Jan Nowak Jeziorański, 
Simona Kossak, Kryptolodzy Poznańscy, Zofia Sokolnicka, Maria Skłodowska-Curie). 
Kolejnym etapem była prezentacja wybranych osób (opracowanie biogramów, tablice 
informacyjne, zajęcia z uczniami). W dniach od 11 do 13 października 2019 r. trwało głosowanie w 
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systemie elektronicznym w formie ankiety uruchomionej w Dzienniku Librus. Wzięli w nim udział 
pracownicy Szkoły, rodzice i uczniowie. Największą liczbę głosów otrzymali Kryptolodzy 
Poznańscy, czyli Marian Rejewski, Jerzy Różycki i Henryk Zygalski - polscy matematycy, 
absolwenci Uniwersytetu Poznańskiego. Łamiąc kod niemieckiej maszyny szyfrującej, 
przyspieszyli upadek III Rzeszy. Historycy nie mają dziś wątpliwości, że bez dokonań Polaków II 
wojna światowa trwałaby dłużej i przyniosłaby jeszcze więcej ofiar. W uznaniu wybitnych zasług 
dla Rzeczypospolitej Polskiej zostali pośmiertnie odznaczeni Krzyżem Wielkim Orderu Odrodzenia 
Polski. Dokonali czegoś, co powszechnie uznawano za niemożliwe, a przy tym pozostali wierni 
swoim ideałom, nie oczekując zaszczytów ani poklasku. Dla uczniów Szkoły Kryptolodzy 
Poznańscy staną się przykładem roli nauki oddanej w służbę człowiekowi. Przyjmując imię 
wybitnych patronów, Szkoła zyska własną tożsamość wyróżniającą ją spośród innych placówek, 
zbuduje system wychowania w oparciu o autorytet i wartości, pozyska do współpracy osoby i 
instytucje związane z patronem, wejdzie do rodziny szkół o tym samym imieniu. 

 

Projekt uchwały opiniowały dwie  Komisje: Organizacyjno-Prawna, Sfery Społecznej które 
wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali: 
1.BERNACIAK Anna 
2.BUDZYŃSKI Łukasz Piotr 
3.EKWIŃSKA Katarzyna 
4. GAWELSKI Hieronim, 
5.IZYDORSKI Piotr Łukasz 
6.KACZMAREK Iwona, 
7.KLECZEWSKA Magdalena 
8.KRZYŻOSTANIAK Paweł Radosław 
9.ŁAKOMY Beata 
10.NAWROT Monika Izabela 
11. NYĆKOWIAK Małgorzata. 
12.OKUPNIAK Andrzej Roman 
13.SAMULCZYK Marek 
14.SZWACKI Michał Jacek 
15.TARASIEWICZ Bogdan 
16.WIŚNIEWSKI Artur 
17.WOLNIEWICZ Paweł 
18.WOŹNIAK Magdalena Anna 
19.WILCZYŃSKA-KĄKOL Karolina Monika 
20.ZAPŁATA-SZWEDZIAK Elżbieta 
21.ZYGMANOWSKA Teresa 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 
 
głosów wstrzymujących nie było. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
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/za podjęciem uchwały głosowało - 21 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu – 0 radnych/. 
 

 
Uchwała została podjęta. 

 
/Zał. nr 8/ - UCHWAŁA NR XVIII/144/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r. 
w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół w Luboniu.  
/Zał. nr 9/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 

 
 

 

Ad.8.  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego "Żabikowo Północ" przedstawili Zastępca Burmistrza, Michał Popławski, pełniąca 
obowiązki kierownika Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony Środowiska UM, pani Anna 
Wieczorek: 

Plan pokazany został na rzutniku. Obszar planu, położony w granicach Miasta o w pełni 
wykształconej strukturze funkcjonalnoprzestrzennej przeznaczony głównie do zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej z towarzyszącymi usługami. Przedstawiony Radzie obszar objęty 
planem tworzy harmonijną całość, uwzględnia w uporządkowanych relacjach wszelkie 
uwarunkowania i wymagania funkcjonalne, społeczno - gospodarcze, środowiskowe, kulturowe 
oraz kompozycyjno-estetyczne. Realizacja planu umożliwi uzupełnienie istniejącej na tym terenie 
zabudowy. Powyższe zmierza zatem do efektywnego gospodarowania przestrzenią oraz 
wykorzystania jej walorów ekonomicznych. W celu zachowania ładu przestrzennego oraz 
wkomponowania planowanej inwestycji w istniejącą zabudowę ustalono w planie parametry 
zabudowy takie jak: linie zabudowy, wskaźniki zagospodarowania terenów i parametry 
kształtowania zabudowy. Walory architektoniczne i krajobrazowe uwzględniono poprzez 
wprowadzenie ustaleń dotyczących warunków sytuowania: reklam, tablic informacyjnych, 
szyldów, ogrodzeń i infrastruktury technicznej. 

 

Dalej głosowano złożone do planu uwagi. Były to dwie (2) nieuwzględnione przez Burmistrza 
Miasta Luboń uwagi: 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia  uwag wniesionych do projektu  planu zagospodarowania 
przestrzennego „Żabikowo Północ” wyłożonego po raz pierwszy do publicznego wglądu wraz  
z prognozą oddziaływania na środowisko w dniach  od 17 października 2019 r. do 8 listopada 
2019r. Termin składania uwag wyznaczono na dzień 25 listopada 2019 r. 

Uwaga nr 1 
Uwaga dotyczyła: nieruchomości nr 11/1 przy ul. Cmentarnej w zakresie zmiany szerokości frontu 
działki na terenie 5MN;      
Rozstrzygnięcie: uwaga nieuwzględniona; 
 
Uzasadnienie:  
Ustalenia dot. minimalnej szerokości frontu działek odnoszą się wyłącznie do procedury scaleń i 
podziałów. 
 
Głosowanie  za podtrzymaniem stanowiska burmistrz o nieuwzględnieniu tej uwagi. 
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Za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza Miasta Luboń o nieuwzględnieniu uwagi nr 1 
głosowali: 
1.BERNACIAK Anna 
2.BUDZYŃSKI Łukasz Piotr 
3.EKWIŃSKA Katarzyna 
4. GAWELSKI Hieronim, 
5.IZYDORSKI Piotr Łukasz 
6.KACZMAREK Iwona, 
7.KLECZEWSKA Magdalena 
8.KRZYŻOSTANIAK Paweł Radosław 
9.ŁAKOMY Beata 
10.NAWROT Monika Izabela 
11. NYĆKOWIAK Małgorzata. 
12.OKUPNIAK Andrzej Roman 
13.SAMULCZYK Marek 
14.SZWACKI Michał Jacek 
15.TARASIEWICZ Bogdan 
16.WIŚNIEWSKI Artur 
17.WOLNIEWICZ Paweł 
18.WOŹNIAK Magdalena Anna 
19.WILCZYŃSKA-KĄKOL Karolina Monika 
20.ZAPŁATA-SZWEDZIAK Elżbieta 
21.ZYGMANOWSKA Teresa 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 
 
głosów wstrzymujących nie było. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
 
 
/za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza głosowało - 21 radnych, przeciw - 0 radnych, 
wstrzymało się od głosu – 0 radnych/. 
 

 
Stanowisko Burmistrza o nieuwzględnieniu uwagi nr 1 zostało jednogłośnie 
podtrzymane. 

 

/Zał. nr 10/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
 

 

 

Rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia  uwag wniesionych do projektu  planu zagospodarowania 
przestrzennego „Żabikowo Północ” wyłożonego po raz drugi do publicznego wglądu wraz  z 
prognozą oddziaływania na środowisko w dniach od 6 grudnia 2019r. do 30 grudnia 2019r. Termin 
składania uwag wyznaczono do dnia 15 stycznia 2020 r. 

Uwaga nr 2 
dotyczy: działki nr ewid. 68/1 przy ul. Cmentarnej w zakresie zmiany przeznaczenia terenu z MN 
na MN/U 
Rozstrzygnięcie: uwaga nieuwzględniona; 
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Uzasadnienie: teren znajduje się poza postulowaną strefą koncentracji usług wskazaną w 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Luboń 
zlokalizowaną wzdłuż ul. J. Poniatowskiego. 
 
Głosowanie  za podtrzymaniem stanowiska burmistrz o nieuwzględnieniu tej uwagi. 

 

Za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza Miasta Luboń o nieuwzględnieniu uwagi nr 2 
głosowali: 
1.BERNACIAK Anna 
2.BUDZYŃSKI Łukasz Piotr 
3.EKWIŃSKA Katarzyna 
4. GAWELSKI Hieronim, 
5.IZYDORSKI Piotr Łukasz 
6.KACZMAREK Iwona, 
7.KLECZEWSKA Magdalena 
8.KRZYŻOSTANIAK Paweł Radosław 
9.ŁAKOMY Beata 
10. NYĆKOWIAK Małgorzata. 
11.OKUPNIAK Andrzej Roman 
12.SAMULCZYK Marek 
13.SZWACKI Michał Jacek 
14.TARASIEWICZ Bogdan 
15.WIŚNIEWSKI Artur 
16.WOLNIEWICZ Paweł 
17.WOŹNIAK Magdalena Anna 
18.WILCZYŃSKA-KĄKOL Karolina Monika 
19.ZYGMANOWSKA Teresa 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 
 
wstrzymały się od głosu: 

NAWROT Monika Izabela 
ZAPŁATA-SZWEDZIAK Elżbieta 
 

 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
 
/za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza głosowało - 19 radnych, przeciw - 0 radnych, 
wstrzymały się od głosu – 2 radne/. 
 

 
Stanowisko Burmistrza o nieuwzględnieniu uwagi nr 2 zostało podtrzymane. 

 

/Zał. nr 11/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
 

 
 
Projekt uchwały opiniowały dwie Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Komunalna. Obie 
wydały opinie pozytywne. 
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Dyskusja: 

Radny Marek Samulczyk był zdecydowanie przeciwny z rezygnacji parkingu przy ul. Galla. Jest 
to jedyny parking przy bardzo dużym cmentarzu. 

Dalej radny zapytał, czy procent zabudowy przewidziany w planie miejscowym jest zgodny ze 
Studium?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski wyjaśnił, ze zapisy w planie nie uniemożliwiają 
lokalizacji parkingu właścicielowi przedmiotowego terenu, tylko rozszerzają te możliwości (na 
terenie usług może funkcjonować parking). 

 

Pani Anna Wieczorek (pełniąca obowiązku kierownika WPRiOŚ) zwróciła uwagę, że procent 
zabudowy nie był przedmiotem skargi Wojewody, to po pierwsze. Po drugie jest on zgodny z 
zapisami w Studium. 

 

Radna Małgorzata Nyckowiak zapytała, czemu mają służyć wysepki przy wyniesieniach na 
przejściu dla pieszych?. 

 

Radny Andrzej Okupniak, przewodniczący Komisji Komunalnej wyjaśnił, że ma to na celu 
spowolnienie ruchu i bezpieczne przejście (decyzja Komisji Komunalnej poprzedniej kadencji). 

 

Pani Anna Wieczorek: Nie ma to żadnego związku z planem. W planie takich rzeczy się nie 
ustala. 

 

Na tym dyskusje zakończono, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miasta, 
Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

 

Za podjęciem uchwały głosowali: 
1.BERNACIAK Anna 
2.BUDZYŃSKI Łukasz Piotr 
3.EKWIŃSKA Katarzyna 
4.GAWELSKI Hieronim, 
5.IZYDORSKI Piotr Łukasz 
6.KACZMAREK Iwona, 
7.KLECZEWSKA Magdalena 
8.KRZYŻOSTANIAK Paweł Radosław 
9.ŁAKOMY Beata 
10. NYĆKOWIAK Małgorzata. 
11.OKUPNIAK Andrzej Roman 
12.SZWACKI Michał Jacek 
13.TARASIEWICZ Bogdan 
14.WIŚNIEWSKI Artur 
15.WOLNIEWICZ Paweł 
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16.WOŹNIAK Magdalena Anna 
17.WILCZYŃSKA-KĄKOL Karolina Monika 
18.ZYGMANOWSKA Teresa 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 
 
wstrzymali się od głosu: 

1. NAWROT Monika Izabela 
2. SAMULCZYK Marek 
3. ZAPŁATA-SZWEDZIAK Elżbieta 

 
 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
 
/za podtrzymaniem stanowiska Burmistrza głosowało - 18 radnych, przeciw - 0 radnych, 
wstrzymało się od głosu – 3 radnych/. 
 

 
Uchwała została podjęta. 

 
/Zał. nr 12/ - UCHWAŁA NR XVIII/145/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r.  
w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
"Żabikowo Północ". 
/Zał. nr 13/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
 

 
 

 

Ad.9. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (głaz narzutowy o nazwie 
Petrus) przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski: 

Pismem z dnia 20 lutego 2019 r. Pan Rafał Wojtyniak zwrócił się do Burmistrza Miasta Luboń 
z wnioskiem o ustanowienie głazu narzutowego zlokalizowanego przy ul. Źródlanej w Luboniu, 
pomnikiem przyrody. Głaz odkryty w 2007 r. na terenie miasta Luboń, jest największym głazem 
narzutowym w powiecie poznańskim. Uznanie go za pomnik przyrody, pozwoli na objęcie ochroną 
i przyczyni się do zachowania głazu w dobrym stanie. Zaproponowana nazwa „Petrus”. Projekt 
uchwały, zgodnie z obowiązującymi przepisami wymagał uzgodnienia z Regionalną Dyrekcją 
Ochrony Środowiska w Poznaniu. Pismem z dnia 25 listopada 2019 r. Regionalny Dyrektor 
Ochrony Środowiska uzgodnił pozytywnie projekt uchwały. 
W związku z powyższym podjęcie uchwały uznaje się za uzasadnione. 
 

 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Ochrony 
Środowiska, Komunalna. Wszystkie wydały opinie pozytywne.                                                   
 
Dyskusji nie było. 
 

Za podjęciem uchwały głosowali: 
1.BERNACIAK Anna 
2.BUDZYŃSKI Łukasz Piotr 
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3.EKWIŃSKA Katarzyna 
4. GAWELSKI Hieronim, 
5.IZYDORSKI Piotr Łukasz 
6.KACZMAREK Iwona, 
7.KLECZEWSKA Magdalena 
8.KRZYŻOSTANIAK Paweł Radosław 
9.ŁAKOMY Beata 
10.NAWROT Monika Izabela 
11. NYĆKOWIAK Małgorzata. 
12.OKUPNIAK Andrzej Roman 
13.SAMULCZYK Marek 
14.SZWACKI Michał Jacek 
15.TARASIEWICZ Bogdan 
16.WIŚNIEWSKI Artur 
17.WOLNIEWICZ Paweł 
18.WOŹNIAK Magdalena Anna 
19.WILCZYŃSKA-KĄKOL Karolina Monika 
20.ZAPŁATA-SZWEDZIAK Elżbieta 
21.ZYGMANOWSKA Teresa 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 
 
głosów wstrzymujących nie było. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
 
/za podjęciem uchwały głosowało - 21 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od głosu – 0 
radnych/. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/Zał. nr 14/ - UCHWAŁA NR XVIII/146/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r.  
w sprawie w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 
/Zał. nr 15/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
 
 
 
Ad.10.  Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta  Luboń na 2020r. 
przedstawili: zastępca burmistrza, Dorota Franek, pełnomocnik burmistrza ds. 
rozwiązywania problemów alkoholowych w Mieście Luboń, Małgorzata Szajek.: 

Ustalony „Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Luboń na rok 2020” w brzmieniu jak w załączniku do 
projektu uchwały został radnym przekazany siedem dni wcześniej i pokrótce omówiony na sesji. 

 

Projekt uchwały opiniowały dwie (2) Komisje Rady: Organizacyjno-Prawna, Sfery 
Społecznej. Obie wydały opinie pozytywne.                                                                 

 
AUTOPOPRAWKA: Na wniosek radnej Magdaleny Woźniak dodano do celu strategicznego 
zdanie „i pomoc ofiarom przemocy w rodzinie”, uznając tę uwagę za słuszną.  
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Radna Magdalena Woźniak odniosła się też do wyników przeprowadzonej ankiety, dotyczącej 
tematyki alkoholizmu, narkomanii i przemocy. Radną zadziwiły bardzo dobre wyniki tej ankiety 
(mała ilość osób uzależnionych), co nasuwa pytanie, czy badanie to wykonane zostało na próbie 
reprezentatywnej?. 
 
Pełnomocnik Burmistrza, pani Małgorzata Szajek odpowiedziała, że ankietę wykonała 
wyspecjalizowana firma z Warszawy.  
 
 
Radna Elżbieta Zapłata-Szwedziak zapytała o program „Siłacz”, co to za program i jak długo 
funkcjonuje w Luboniu?. 
 
Pełnomocnik Burmistrza, pani Małgorzata Szajek odpowiedziała, że w Luboniu trwa już druga 
edycja programu korekcyjno-edukacyjnego „SIŁACZ” opartego na modelu DULUTH. Metoda ta 
zwiększa zasób wiedzy na temat możliwości zatrzymania i ograniczenia przemocy w rodzinie, a 
także pozwala poznać praktyczne rozwiązania stosowane w pracy z osobami stosującymi 
przemoc. Jest to program skierowany do mężczyzn, którzy chcą budować partnerskie relacje z 
najbliższymi w oparciu o wzajemny szacunek i tolerancję. 
Program „SIŁACZ” realizowany jest w postaci cotygodniowych spotkań grupowych w Lubońskim 
Centrum Profilaktyki przy ul. Poniatowskiego 20 w godzinach od 9.00 do 12.00. 
 
 
Radny Marek Samulczyk zapytał, kto najczęściej zgłasza konieczność założenia niebieskiej 
karty?. 
 
Pełnomocnik Burmistrza, pani Małgorzata Szajek odpowiedziała, że Policja. 
 
 
Radna Elżbieta Zapłata-Szwedziak stwierdziła, że Gminny Program, porównując rok ubiegły z 
bieżącym jest taki sam, bardzo ogólnikowy, nie wnoszący żadnych innowacji i zmian. 
 
Jak zauważył przewodniczący GKRPA, pan Rafał Marek Program określa cele. Cele Komisji 
wynikają wprost z ustawy o przeciwdziałaniu alkoholizmowi, przemocy i narkomanii. W Programie 
zostały zapisane wszystkie cele, które są realizowane, działają i często mają proces długofalowy. 
 
Radny Hieronim Gawelski zapytał, w jaki sposób sprzedawcy napojów alkoholowych są 
informowani o szkoleniach?. 
 
Pełnomocnik Burmistrza, pani Małgorzata Szajek odpowiedziała, że pisemnie. 
 
Na tym dyskusję zakończono, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miasta, 
Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały z autopoprawką. 

 
Za podjęciem uchwały z autopoprawką głosowali: 
1.BERNACIAK Anna 
2.BUDZYŃSKI Łukasz Piotr 
3.EKWIŃSKA Katarzyna 
4. GAWELSKI Hieronim, 
5.IZYDORSKI Piotr Łukasz 
6.KACZMAREK Iwona, 
7.KLECZEWSKA Magdalena 
8.KRZYŻOSTANIAK Paweł Radosław 
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9.ŁAKOMY Beata 
10.NAWROT Monika Izabela 
11. NYĆKOWIAK Małgorzata. 
12.OKUPNIAK Andrzej Roman 
13.SAMULCZYK Marek 
14.SZWACKI Michał Jacek 
15.TARASIEWICZ Bogdan 
16.WIŚNIEWSKI Artur 
17.WOLNIEWICZ Paweł 
18.WOŹNIAK Magdalena Anna 
19.WILCZYŃSKA-KĄKOL Karolina Monika 
20.ZYGMANOWSKA Teresa 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 
 
wstrzymała się od głosu: 
ZAPŁATA-SZWEDZIAK Elżbieta 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
 
/za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymała się od głosu – 1 
radna/. 
Uchwała została podjęta. 
 

/Zał. nr 16/ - UCHWAŁA NR XVIII/147/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r.  
w sprawie w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta  Luboń na 2020r.  
/Zał. nr 17/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
 
 
 
Ad.11.  Sprawozdania kwartalne Komisji Rady z bieżących prac za okres: październik, 
listopad, grudzień 2019  

 

/Zał. nr 18/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Komunalnej. 
/Zał. nr 19/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Budżetu i Finansów. 
/Zał. nr 20/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Sfery Społecznej. 
/Zał. nr 21/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Organizacyjno-Prawnej. 
/Zał. nr 22/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Ochrony Środowiska. 
/Zał. nr 23/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Rewizyjnej. 
 
 

 
Ad.12.  
/Zał. nr 24/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 
 
Pytań nie było. 
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Ad. 13   
/Zał. nr 25/ - Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
 
Radny Marek Samulczyk zapytał, czego dotyczyło spotkanie z zarządem gmin i powiatów?. 
 
Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała, że zgłaszano problemy samorządów, 
które będą opublikowane. 
 
 
Ad.14. Wolne głosy i wnioski. 
Podane zostały terminy spotkań Komisji w miesiącu lutym i planowane sesje Rady do lipca 
2020r. 
 
Radny Paweł Krzyżostaniak poinformował, że do Klubu Forum Obywatelskie Luboń wstąpił 
radny Hieronim Gawelski. 
 
Radny Marek Samulczyk zawnioskował, żeby Energetyka później włączała lampy uliczne, 
ponieważ świecą za dnia za co niepotrzebnie płaci Miasto. 
 
 
 
Ad. 15.   
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska 

zamknęła XVIII sesję Rady Miasta Luboń VIII kadencji o godz. 18:37. 

 
Załączniki: 
/Zał. nr 1/ - Porządek obrad. 
/Zał. nr 2/ - UCHWAŁA NR XVIII/141/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r. 
w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 3/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
/Zał. nr 4/ - UCHWAŁA NR XVIII/142/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r. 
w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Sfery Społecznej Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 5/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
/Zał. nr 6/ - UCHWAŁA NR XVIII/143/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r. 
w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Komunalnej Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 7/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
/Zał. nr 8/ - UCHWAŁA NR XVIII/144/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r. 
w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół w Luboniu.  
/Zał. nr 9/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
/Zał. nr 10/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
/Zał. nr 11/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
/Zał. nr 12/ - UCHWAŁA NR XVIII/145/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r.  
w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
"Żabikowo Północ". 
/Zał. nr 13/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
/Zał. nr 14/ - UCHWAŁA NR XVIII/146/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r.  
w sprawie w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 
/Zał. nr 15/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
/Zał. nr 16/ - UCHWAŁA NR XVIII/147/2020 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 23 stycznia 2020 r.  
w sprawie w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta  Luboń na 2020r.  
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/Zał. nr 17/ - Wydruk elektronicznego przebiegu głosowania. 
/Zał. nr 18/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Komunalnej. 
/Zał. nr 19/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Budżetu i Finansów. 
/Zał. nr 20/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Sfery Społecznej. 
/Zał. nr 21/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Organizacyjno-Prawnej. 
/Zał. nr 22/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Ochrony Środowiska. 
/Zał. nr 23/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Rewizyjnej. 
/Zał. nr 24/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 
/Zał. nr 25/ - Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
/Zał. nr 26/ – Lista obecności z XVIII sesji radnych. 
/Zał. nr 27/ – Lista osób uczestniczących w sesji. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 


